

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

This Samsung "Galaxy Z 8Series, Watch Ultra2 or Watch9 Series" Campaign ("Campaign") shall start on 07 August 2026 and end on 31 August 2026 (the "Campaign Period") and is intended to increase reviews of the Galaxy devices.	تبدأ حملة سامسونج الخاصة بسلسلة "Galaxy Z 8" أو "Watch Ultra 2" أو سلسلة "Watch 9" (يُشار إليها بـ "الحملة") في 7 أغسطس 2026 وتنتهي في 31 أغسطس 2026 ("فترة الحملة")، وتهدف إلى زيادة عدد المراجعات لأجهزة Galaxy.
Mechanism: - Share the review of your new Galaxy device. - On successful submission of the review, the customer will receive an email with the voucher within 15-20 working days. - Use the voucher on your next purchase for the selected Mobiles, wearables & tablets.	الآلية: - شاركنا رأيك بجهاز Galaxy الجديد. - عند إرسال التقييم بنجاح، سيتلقى العميل رسالة بريد إلكتروني تحتوي على القسيمة في غضون 15 إلى 20 يوم عمل. - استخدم القسيمة عند شرائك القادم للهواتف المحمولة والأجهزة القابلة للارتداء والأجهزة اللوحية المحددة.
General Terms: Participants fully grant Samsung the permission to use the Contents on its website or any online media channel of its or anywhere Samsung finds appropriate. Participants also consent to the usage of the Contents for the purposes of promoting Samsung commercial content and that the intellectual property rights related thereto shall be the sole property of Samsung.	الشروط العامة: يمنح المشاركون شركة Samsung الإذن الكامل لاستخدام المحتويات الموجودة على موقعها الإلكتروني أو أي قناة إعلامية خاصة بها عبر الإنترنت أو في أي مكان تجده شركة Samsung مناسباً. يوافق المشاركون أيضاً على استخدام المحتويات لأغراض الترويج للمحتوى التجاري لشركة Samsung وأن حقوق الملكية الفكرية المتعلقة بها ستكون ملكاً لشركة Samsung وحدها.
Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify this Campaign or modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Campaign Period.	يحق لشركة Samsung ، وفقاً لتقديرها الخاص والمطلق، إنهاء أو تعديل هذه الحملة أو تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل فترة الحملة أو خلالها.
By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these terms and conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.	من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كانت طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام يجب أن يخضع ويحكم ويفسر لقوانين وأنظمة المملكة العربية السعودية ويجب حل هذه النزاعات من قبل المحاكم المختصة.
Review Campaign applicable on the new Galaxy Z Series 8, Watch Ultra2 or Watch9 Series.	يسري عرض حملة التقييم على أجهزة سلسلة Galaxy Z الجديدة (الإصدار 8)، أو Watch Ultra 2، أو سلسلة Watch 9.